
PROTOKÓŁ  Nr  22 / 2015 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

z dnia 2 listopada 2015 roku, o godz.1300 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk          -  Starosta  Radomski 
2. Leszek Margas                  - Wicestarosta Radomski 
3. Marek Jarosz                    - Członek Zarządu 
4. Adam Siczek                     - Członek Zarządu 
5. Henryk Słomka                 - Członek Zarządu 

 

oraz 
  
Renata Mazur                      -  Sekretarz Powiatu 
Joanna Wontorska              -  Skarbnik Powiatu 
( lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu ) 
 
Zebranych przywitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk.  Następnie poprosił o zmianę 
porządku dziennego posiedzenia polegającą na przesunięciu punktu 3 - przyjęcie przedłożonej 
przez Skarbnika powiatu kalkulacji możliwych do osiągnięcia dochodów w 2016 roku oraz 
propozycji planowanych wydatków bieżących i zgłoszonych przez jednostki zadań 
remontowych i inwestycyjnych na koniec posiedzenia. 
 
Porządek dzienny posiedzenia z w/w zmianą został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się 
następująco: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołów Nr 19/2015, 20/2015 i 21/2015 poprzednich posiedzeń Zarządu. 
 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 35/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu   

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie likwidacji zniszczonych, zużytych 
i wyeksploatowanych składników majątkowych, stanowiących własność Powiatu 
Radomskiego będących w użytkowaniu Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach.  

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2015 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla 
przedsięwzięcia, jakim jest „Rozbudowa drogi gminnej 350608W na odcinku od granicy 
działek 899 i 146 do skrzyżowania z drogą gminną nr 350633W w m. Grabina w 
Gminie Kowala, powiat radomski.” 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 22/2015 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla 
przedsięwzięcia, jakim jest „Rozbudowa drogi gminnej 350617W na odcinku drogi 
gminnej nr 350616W do drogi gminnej nr 350619W w m. Zabierzów w Gminie 
Kowala, powiat radomski”. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2015 Sekretarza Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

likwidację mienia ruchomego będącego na stanie ewidencyjnym Starostwa 
Powiatowego w Radomiu. 
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7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeniesienia wydatków w budżecie 

powiatu i planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej na 2015 rok 
między jednostkami w ramach działu, rozdziału i paragrafu. 

 
8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie wydatków budżetu 

powiatu na 2015 rok.  
 
9. Przyjęcie przedłożonej przez Skarbnika powiatu kalkulacji możliwych do osiągnięcia 

dochodów w 2016 roku oraz propozycji planowanych wydatków bieżących                            
i zgłoszonych przez jednostki zadań remontowych i inwestycyjnych. 
 

10. Sprawy różne. 
 
 
W/w porządek dzienny został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 2 pktu porządku dziennego posiedzenia – przyjęcie protokołów 
Nr 19/2015, 20/2015 i 21/2015 poprzednich posiedzeń Zarządu. 
 
 
Protokoły Nr 20/2015 i 21/2015 poprzednich posiedzeń Zarządu zostały przyjęte.  
Przyjęcie protokołu Nr 19/2015 przełożono na kolejne posiedzenie Zarządu, które odbędzie 
się 4 listopada 2015 roku. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 3 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 35/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu   w sprawie wyrażenia 
zgody na dokonanie likwidacji zniszczonych, zużytych i wyeksploatowanych składników 
majątkowych, stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących w użytkowaniu 
Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas przypomniał, że na ostatnim posiedzeniu Zarządu 
rozmawiano o wpisywaniu dat produkcji środków trwałych przy wniosku o ich likwidację. 
Stwierdził, że wniosek Wydziału Organizacji i Nadzoru został przygotowany w ten sposób, 
natomiast wniosek PCPR nie. Pomimo że do wniosku zostały dołączone protokoły kasacji to 
nie wiadomo z jakiego roku są te składniki.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poprosił Sekretarza Powiatu żeby zobowiązała 
Wydział Organizacji i Nadzoru do opracowania wzoru wniosku w sprawie likwidacji środków 
trwałych.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że swoim zarządzeniem zobowiąże 
wszystkich do korzystania z jednolitych formularzy wniosku w sprawach likwidacyjnych.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że w przedłożonym przez PCPR 
wniosku są do likwidacji pozostałe środki trwałe o małej wartości. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 97/2015 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 
likwidacji zniszczonych, zużytych i wyeksploatowanych składników majątkowych, 
stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących w użytkowaniu Domu Pomocy 
Społecznej w Krzyżanowicach, która stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 4 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 21/2015 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii wniosku o wydanie 
decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla przedsięwzięcia, jakim jest 
„Rozbudowa drogi gminnej 350608W na odcinku od granicy działek 899 i 146 do 
skrzyżowania z drogą gminną nr 350633W w m. Grabina w Gminie Kowala, powiat 
radomski.” 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że Zespół ds. opiniowania planów 
zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu radomskiego przeanalizował przedłożony 
wniosek dotyczący wydania opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej dla przedsięwzięcia, jakim jest „Rozbudowa drogi gminnej 350608W na 
odcinku od granicy działek 899 i 146 do skrzyżowania z drogą gminną nr 350633W 
w m. Grabina w Gminie Kowala, powiat radomski”. Zespół nie wniósł uwag i pozytywnie 
zaopiniował przedstawiony projekt. 
 
 
Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 98/2015 w sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji o 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla przedsięwzięcia, jakim jest 
„Rozbudowa drogi gminnej 350608W na odcinku od granicy działek 899 i 146 do 
skrzyżowania z drogą gminną nr 350633W w m. Grabina w Gminie Kowala, powiat 
radomski” , która stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 5 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 22/2015 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii wniosku o wydanie 
decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla przedsięwzięcia, jakim jest 
„Rozbudowa drogi gminnej 350617W na odcinku drogi gminnej nr 350616W do drogi 
gminnej nr 350619W w m. Zabierzów w Gminie Kowala, powiat radomski”. 
 
 
Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 99/2015 w sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji o 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla przedsięwzięcia, jakim jest 
„Rozbudowa drogi gminnej 350617W na odcinku drogi gminnej nr 350616W do drogi 
gminnej nr 350619W w m. Zabierzów w Gminie Kowala, powiat radomski” , która 
stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 6 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 6/2015 Sekretarza Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na likwidację mienia ruchomego 
będącego na stanie ewidencyjnym Starostwa Powiatowego w Radomiu. 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur poinformowała, że Komisja Likwidacyjna po dokonaniu 
oględzin stwierdziła, że przedłożone do likwidacji środki trwałe i pozostałe środki trwałe, 
zarejestrowane w ewidencji Starostwa Powiatowego w Radomiu są zniszczone, uszkodzone i 
wyeksploatowane w stopniu uniemożliwiającym dalsze użytkowanie a ich naprawa jest 
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nieopłacalna lub niemożliwa. W związku z tym proponuję się zlikwidowanie wymienionych 
we wniosku środków poprzez przekazanie ich do bezpłatnej utylizacji. 

 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 100/2015 w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 
mienia ruchomego będącego na stanie ewidencyjnym Starostwa Powiatowego w 
Radomiu, która stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 7 pktu porządku dziennego posiedzenia – podjęcie uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie przeniesienia wydatków w budżecie powiatu i planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej na 2015 rok między jednostkami w 
ramach działu, rozdziału i paragrafu. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że w przedłożonej uchwale w dziale 
851 – ochrona zdrowia, rozdziale 85156 – składki na ubezpieczenia zdrowotne oraz 
świadczenia dla osób nie objętych obowiązkiem ubezpieczenia zdrowotnego, §4130 – składki 
na ubezpieczenie zdrowotne przenosi się wydatki między jednostkami z Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w kwocie 281 złotych do Domu Pomocy Społecznej 
w Wierzbicy, z przeznaczeniem na opłacenie składki zdrowotnej za nowo przybyłych 
mieszkańców Domu Pomocy Społecznej w Wierzbicy. 
Powyższe zmiany wprowadza się także w planach finansowych zadań z zakresu administracji 
rządowej  w/w jednostek. 

 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 101/2015 w sprawie przeniesienia wydatków w 
budżecie powiatu i planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej na 2015 
rok mi ędzy jednostkami w ramach działu, rozdziału i paragrafu, która stanowi załącznik 
Nr 6 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 8 pktu porządku dziennego posiedzenia – podjęcie uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie wydatków budżetu powiatu na 2015 rok.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że w przedłożonej uchwale w dziale 
801 – oświata i wychowanie zwiększa się wydatki budżetu powiatu na 2015 rok o kwotę 
55.000 złotych, w tym w: rozdziale 80120 – licea ogólnokształcące, §4260 – zakup energii o 
kwotę 22.000 złotych i rozdziale 80140 – centra kształcenia ustawicznego i praktycznego oraz 
ośrodki dokształcania zawodowego, §4260 – zakup energii o kwotę 33.000 złotych,  
z przeznaczeniem na sfinansowanie wyższych niż planowano opłat za energię elektryczną i 
gaz w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach. 
Zwiększone wydatki pokryte zostaną środkami z rezerwy ogólnej (dz. 758, rozdz. 75818, 
§4810). 
Ponadto w dziale 853 – pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdziale 85333 – 
powiatowe urzędy pracy przenosi się wydatki budżetu powiatu na 2015 rok między 
paragrafami z: §4110 – składki na ubezpieczenia społeczne w kwocie 477 złotych i §4120 – 
składki na Fundusz Pracy w kwocie 6.547 złotych na: §4300 – zakup usług pozostałych w 
kwocie 5.000 złotych i §4700 – szkolenia pracowników niebędących członkami korpusu 
służby cywilnej w kwocie 2.024 złote, z przeznaczeniem na sfinansowanie usług 
komunalnych, przeglądów technicznych oraz przeprowadzenie szkoleń pracowników. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 102/2015 w sprawie zmian w planie wydatków 
budżetu powiatu na 2015 rok, która stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 9 pktu porządku dziennego posiedzenia – przyjęcie przedłożonej 
przez Skarbnika powiatu kalkulacji możliwych do osiągnięcia dochodów w 2016 roku oraz 
propozycji planowanych wydatków bieżących i zgłoszonych przez jednostki zadań 
remontowych i inwestycyjnych. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że prace nad budżetem rozpoczęto 
już we wrześniu. Wówczas wystąpiono do dyrektorów jednostek, naczelników wydziałów o 
przedłożenie planów finansowych, dochodów i wydatków w terminie do 15 października 
2015 roku. Plany zostały dostarczone, Wydział Finansowy je przeanalizował, sprawdził 
stronę dochodową i wydatkową. W oparciu o nie przygotował materiały na dzisiejsze 
posiedzenie. Oczywiście każdy dyrektor przedstawił dodatkowe potrzeby. Zarząd przyjął na 
jednym z poprzednich posiedzeń założenia, że wydatki bieżące pozostają na poziomie tego 
roku oraz wzrost wynagrodzeń średnio 100 zł na etat plus dodatek za wysługę lat. Wszystkie 
wydatki inwestycyjne, znaczące remonty oraz inne ponadplanowe  zostały zgłoszone w 
dodatkowych potrzebach.  
Przygotowanie do opracowania budżetu rozpoczęto od prognozy dochodów na 2016 rok. 
Dochody skalkulowano w oparciu o dane, które zostały przesłane przez ministra finansów w 
zakresie dochodów z tytułu udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych. Kwota ta w 
stosunku do roku 2015 jest wyższa o 1.530.934 zł. W 2015 roku była to kwota 17.396.508 zł, 
na 2016 rok przewiduje się kwotę 18.927.442 zł. Poinformowała, że wykonanie dochodów z 
tego tytułu na koniec września jest 700 tys. zł mniejsze w stosunku do planu. Rata za 
październik wpłynie dopiero około 9 listopada. Zatem nie wiadomo, czy te dochody do końca 
roku zostaną wykonane w całości. Przyjęła do prognozy dochodów kwotę jaką określił 
minister finansów w zawiadomieniu. Jednak trzeba pamiętać o tym, że może się okazać iż te 
dochody zostały przeszacowane.  
Poinformowała następnie, że dużo wyższe są dochody z subwencji ogólnej. W roku bieżącym 
część wyrównawcza subwencji ogólnej była na poziomie 22.911.648 zł. Na 2016 rok jest 
26.014.948 zł. Wzrost subwencji jest o 3.103.300 zł. Niższa natomiast jest subwencja 
równoważąca. Subwencja oświatowa jest na podobnym co w roku ubiegłym poziomie, 
jedynie o 21.603 zł wyższa niż w 2015 roku.  
Poinformowała, że dodatkowo do budżetu wprowadzono dotacje które powiat otrzymał od 
wojewody. Duży spadek dotacji jest na składkach zdrowotnych od osób bezrobotnych. Jest to 
spadek o ponad 2.765.000 zł. Ponadto dużo niższe są też dotacje na wynagrodzenia osób 
realizujących zadania w zakresie administracji rządowej. Do tej pory były pieniądze na 
utrzymanie 15 osób, które realizowały zadania rządowe. Teraz ta dotacja została zmniejszona 
o 467.401 zł.  To powoduje, że powiat musi tych pracowników przejąć i sfinansować z 
dochodów własnych.  
Ponadto poinformowała, że zostały odmrożone płace w jednostkach, które od 2010 roku nie 
miały wzrostu wynagrodzeń. Dotacje przyznane dla tych jednostek są wyższe. Do budżetu 
zostaną wprowadzone po stronie dochodowej i wydatkowej w wysokości jaką powiat 
otrzymał.  
Dochody własne powiatu zostały skalkulowane w oparciu o wykonanie za 2014 rok i trzy 
kwartały bieżącego roku. Są one porównywalne do ubiegłego roku. Niższą kwotę założono od 
odsetek na rachunkach bankowych, ponieważ ogólnie jest spadek oprocentowania w bankach. 
Poinformowała, że łącznie planowane dochody skalkulowane na 2016 rok stanowią kwotę 
122.458.727 zł. Jak corocznie trzeba utworzyć rezerwy. Rezerwę na odprawy emerytalne 
zaproponowała w kwocie 400.000 zł, chociaż z informacji kierowników wynikało że to kwota 
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1.205.193 zł. ale wiele osób nie odchodzi na emeryturę po uzyskaniu do tego uprawnień. 
Poinformowała, że obowiązkowo musi zostać utworzona rezerwa na zarządzanie kryzysowe. 
Jest to 0,5% wydatków budżetu pomniejszonych o inwestycje, wynagrodzenia i obsługę 
długu. Zaproponowała tą rezerwę w wysokości 400 tys. zł. Stwierdziła, że ona może się 
zmienić i będzie to uzależnione od tego jak w całości zostanie zamknięty budżet, jego strona 
wydatkowa. Rezerwa  nie może być niższa niż 0,5% zatem jeśli będzie potrzeba jej 
zwiększenia lub zmniejszenia to środki zostaną przesunięte między rezerwą ogólną a 
kryzysową. Na rezerwę ogólną zaproponowała 700 tys. zł.  
Następnie poinformowała, że w dziale 758 jest zaplanowane 2,5 mln. zł. To są wszystkie 
rezerwy w których jest także przewidziana rezerwa na oświatę w wysokości 1 mln. zł.  
Poinformowała, że proponuje się przyjąć na przyszły rok kredyt w wysokości 5.400.000 zł ze 
spłatą na 6 lat.   
Stwierdziła, że przyjmując omówione założenia można było skalkulować planowane wydatki 
bieżące. Kwota tych wydatków na 2016 rok wynosi 111.282.817 zł.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że oświata kosztuje powiat więcej 
niż przekazywana subwencja o kwotę 3.774.686 zł. Zaproponował żeby takiej kwoty na 
etapie projektowania budżetu nie przyznawać. Dodatkowo proponuje się przyznać do 
subwencji na oświatę 1,5 mln. zł.  Ponadto w rezerwie celowej zabezpiecza się 1 mln. zł. 
Zatem do oświaty dokłada się 2,5 mln. zł. Brakujące 1.174.686 nie jest zabezpieczone. 
Oczywiście jeśli w trakcie roku okaże się że są uzasadnione potrzeby to wówczas Zarząd tym 
tematem się zajmie. Jednak trzeba motywować dyrektorów szkół do oszczędnego 
gospodarowania środkami.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że są arkusze organizacyjne na 
bieżący rok szkolny. Zatem pozostaje 4 miesiące przyszłego roku. Dyrektorzy planując 
budżety przyjęli że będzie taka sama jak w tym roku ilość uczniów i koszty z tym związane. 
Zatem nie zabezpieczając całej kwoty środków Zarząd kieruje się tym, że rzeczywiste 
potrzeby na te 4 miesiące będą znane po dokonanym naborze na przyszły rok szkolny.   
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że do oświaty Zarząd nie dokłada 
oczekiwanej kwoty 3.774.686 zł. a 2,5 mln. zł. 1,5 mln. zł od razu i 1 mln. zł zabezpiecza w 
rezerwie. Do tych kwot  szkoły będą musiały dostosować swoje plany finansowe.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że ostateczne środki na oświatę to 
subwencja oświatowa 19.899.625 zł. Wspomniane środki własne 1,5 mln. zł+ rezerwa 1 mln. 
zł, środki przekazywane przez powiaty obsługiwane przez MODN w wysokości  101.035 zł. 
oraz 64 tys. zł zabezpieczane co roku na stypendia Starosty dla uzdolnionych uczniów.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał, czy jakieś wolne środki na przyszły rok będą? 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że wolne środki z tego roku do 
budżetu na przyszły rok zostaną wprowadzone. Jest to kwota 2.955.606 zł. 
Ponadto poinformowała, że do dochodów przyszłego roku zostaną wprowadzone pomoce 
finansowe z gmin na zadania inwestycyjne na drogach powiatowych w wysokości 1.510.000 
zł.  Poinformowała, że trzeba również zabezpieczyć środki na spłatę dotychczas zaciągniętych 
kredytów. Na 2016 rok jest to kwota 4.400.000 zł. Musi ona zostać pokazana w rozchodach. 
Po uwzględnieniu wydatków bieżących, oraz wspomnianej kwoty rozchodów do dyspozycji 
Zarządu na dodatkowe potrzeby przedłożone przez dyrektorów jednostek i naczelników 
pozostaje kwota 15.131.516 zł. Zaznaczyła, że na pewno trzeba zabezpieczyć środki na 
pokrycie ujemnego wyniku finansowego szpitali w wysokości 600 tys. zł, oraz środki na 
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realizacje projektu ASI – Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla  aktywizacji 
społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji w wysokości 
90.014 zł.  
 
Zarząd Powiatu przyjął powyższe propozycje.  
 
Następnie, po przeprowadzonej dyskusji, zaakceptował do dofinansowania w przyszłym 
roku n/w zadania: 
- pokrycie ujemnego wyniku finansowego szpitali – 600 tys. zł 
- realizacja projektu ASI – Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla  aktywizacji  
społeczeństwa informacyjnego w zakresie  e-administracji i geoinformacji – 90.014 zł 
- dotacja dla gminy Wierzbica na zadanie drogowe – 300 tys. zł  
- dotacja dla gminy Gózd na zadanie drogowe – 65 tys. zł 
- dotacja dla gminy Zakrzew na zadanie drogowe – 500 tys. zł 
- dotacja dla gminy Skaryszew na zadanie drogowe – 50 tys. zł 
- wykup gruntów na terenie gminy Kowala pod budowę obwodnicy południowej Radomia – 
48.189 zł 
- wykonanie klimatyzacji w budynkach Starostwa – 170 tys. zł 
- termomodernizacja budynku przy ul. Domagalskiego 7b wraz z pokryciem dachu                              
i obróbkami blacharskimi – 122 tys. zł 
- termomodernizacja garażu znajdującego się w budynku przy ul. Domagalskiego 7b – 20 tys. 
zł 
- zakup urządzeń komputerowych i oprogramowania – 100 tys. zł 
- zakup dla policji furgonu specjalistycznego do obsługi zdarzeń drogowych – 50 tys. zł 
- dotacja dla straży pożarnej – 120 tys. zł 
- termomodernizacja budynku mieszkalnego DPS Jedlanka – 312.504 zł ( w tym 181.649 zł z 
opłat i kar środowiskowych ) 
- zakup serwera – 4.640 zł 
- opracowanie dokumentacji technicznej i kosztorysowej na zadanie „Modernizacja kotłowni” 
– 37 tys. zł 
- modernizacja łazienki w DPS Wierzbica ul. Sienkiewicza 37 – 50 tys. zł 
- zwiększenie stawki za nadzór nad gospodarką leśną – 6.936 zł 
- zwiększenie ilości badanych osób w ramach badań profilaktycznych przeprowadzanych 
przez szpitale - 27.180 zł. 
 
Na wyżej zaakceptowane zadania potrzebna jest kwota 2.673.463 zł. Pozostaje do 
rozdysponowania 12.458.053 zł. 
 
 
Następnie Zarząd przyjął do realizacji w przyszłym roku kolejne zadania: 
-budowa boiska szkolnego wielofunkcyjnego wraz z ogrodzeniem i trybunami w ZSP w Iłży-
270 tys. zł 
- zakup sprężarki 500 litrów wraz z  instalacją sprężonego powietrza w ZSP w Iłży – 10 tys. zł 
- położenie nowej posadzki w salach naprawy samochodów w ZSP w Iłży – 10 tys. zł 
- wykonanie i montaż osłon ochronnych na grzejniki i parapety w sali gimnastycznej oraz 
cyklinowanie i malowanie parkietu w ZS w Pionkach – 15 tys. zł 
- ułożenie posadzki z terakoty w pracowni języka angielskiego w ZS w Pionkach – 5 tys. zł 
- naprawa schodów i ścian przy wejściu do budynku szkolnego ZS w Pionkach – 10 tys. zł 
- remont sali gimnastycznej w LO w Iłży – 66 tys. zł 
- przebudowa zaplecza sali gimnastycznej – 50 tys. zł  
- remont, wymiana i konserwacja ogrodzenia terenu MOW w Wierzbicy – 35 tys. zł 
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Do rozważenia pozostawiono zadania i inwestycyjne w LO  w Pionkach: 
- malowanie korytarzy na parterze i piętrze budynku szkoły 
- cyklinowanie podłóg na korytarzu I pietra budynku szkoły 
- wymiana drzwi w salach lekcyjnych na korytarzu I pietra budynku szkoły, 
oraz 
- zakup samochodu służbowego na potrzeby wyjazdów z wychowankami w MOW                        
w Wierzbicy. 
 
Na w/w zadania oraz inwestycje  drogowe i inwestycje w szpitalach powiatowych pozostała 
kwota 11.987.053 zł. Zostaną one omówione na kolejnym posiedzeniu Zarządu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 10 pktu porządku dziennego posiedzenia – sprawy różne. 
 
Spraw nie zgłoszono.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku dziennego obrad Starosta Radomski zamknął                         
22 posiedzenie Zarządu Powiatu o godzinie 15.35. 
 
 
Protokołowała:         
 
Małgorzata Dróżdż                          

 
Zarząd Powiatu: 

                                                          1. Przewodniczący Zarządu – 
                                                                   Mirosław Ślifirczyk               .................................... 

 
2. Wicestarosta 
     Leszek Margas                     .................................... 
 
3. Członek Zarządu 
     Marek Jarosz                         .................................... 
 
4. Członek Zarządu  
    Adam Siczek                          .................................... 
 
5. Członek Zarządu    
    Henryk Słomka                     ..................................            
 
    Sekretarz Powiatu 
    Renata Mazur                         ................................... 
 
    Skarbnik Powiatu 
    Joanna Wontorska                 ................................... 
 

 
 
 


